



**2018 FIM Trial World Championship & Prizes  
Accommodation in Japan  
*Championnat du Monde et Prix FIM de Trial 2018  
Logement au Japon***

Dear Trial friends,

Regarding accommodation in Japan, the organiser will offer free of charge 48 twin rooms to the 48 first European riders who have entered the whole Championship, and send the filled in “annex A form” to [motegi@tobutoptours.co.jp](mailto:motegi@tobutoptours.co.jp) before April 2<sup>nd</sup>. The rooms will be allocated on first come first served basis. Please note that these rooms may be fully allocated before the deadline.

You will also find 2 document annexes with practical information about the Japanese Event.

Best regards,

\*\*\*\*\*

*Chers amis du Trial,*

*Concernant le logement au Japon, l'organisateur offrira gratuitement 48 chambres « twin » aux 48 premiers coureurs européens inscrits pour tout le Championnat, et qui envoient le formulaire « annex A form » à [motegi@tobutoptours.co.jp](mailto:motegi@tobutoptours.co.jp) avant le 2 Avril. Les chambres seront allouées selon le principe premier venu, premier servi. Veuillez noter que ces chambres pourront entièrement allouées avant la date limite.*

*Veuillez prendre connaissance des 2 documents en annexes avec les informations pratiques sur la manifestation japonaise.*

*Meilleures salutations,*

Anna Clarena  
Trial Commission Coordinator  
**FIM (Fédération Internationale de Motocyclisme)**  
Route de Suisse 11, 1295 Mies, Switzerland  
Tel +41 22 950 95 08 - Mobile +41 79 930 51 01 - Skype fim.anna.clarena